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 :המלצות הועדה

 :שיסייעו בהתמודדות עם משבר האקליםהמלצה על פעולות מקומיות  .א

בישיבה זו לפרט מה נעשה . ועדת הגנת הסביבה ממליצה להכריז רישמית על משבר האקלים בישיבת מועצה .1

 .במועצה ומה ביכולנו לבצע בעתיד

האם ניתן לפטור  –ש המועצה לגבי עידוד תושבים להתקנת מערכות סולאריות בייתיות "בדיקה מול יועמ .2

 ?לתת תמריצים /מאגרות 

 תוספת עמדות טעינה לרכבים חשמליים .3

 .בדיקת אפשרות להתקשרות עם ספקים קורקינטים חשמליים ברחבי המושבות .4



 .בדיקת מעבר רכבי המועצה לרכבים חשמליים .5

קידום מיזם לעידוד משפחות לנטיעה וטיפול בעצים סמוכים לביתם כולל  -אמץ עץ  /עידוד נטיעת עצים  .6

 .קיים מיפוי שנעשה בעבר לגבי בורות נטיעה רייקים .מונע הקמת תשתית השקייה יקרה. השקייה וטיפול

 .ת לטיפול בכל נושאי הגנת הסביבה.תהיה אחראי.ת מועצה שי.ית הגנת הסביבה כעובד.גיוס רפרנט .ב

 .בקרה למיפוי ושינוע הפחים למקומות בהם יש ביקוש גדול יותר, קידום חיישנים במיכלים הכתומים .ג

ם במקום "הצטרפות המועצה והתושבים למאבק שמוביל איגוד ערים שרון כרמל לקבל לוז חדש למעבר למחז  .ד

 .התחנות הפחמיות באורות רבין

 .ביצוע התקנת מצלמות בפינת ההפרדה בחניית בית התרבות .ה

 ג"אנפות יחד עם רט/לקדם תוכנית פעולה נגד לבניות  .ו

 :דיון

, המטרה הינה להפחית פליטות גזי חממה אקלימי-לוגיויניר חבר במטה החירום האק – משבר האקלים. 1

אשר גורמים לעליית הטמפרטורה בכדור הארץ. ההשלכות להתחממות כדור הארץ הרסניות וכבר באות 

 שריפות, שטפונות, המסת קרחונים, תמותת שוניות אלמוגים, יערות .  –לידי ביטוי כבר עכשיו 

 עד סוף המאה הזו העולם שלנו יראה אחרת לגמרי. לאקלים שונים לגמרי.העולם צועד 

 פעילות אפשרית

 במועצה שלנו: 

 מתוך נתונים מדעיים עולמיים. , הגברת הידעא. העלאת המודעות הציבורית למשבר האקלים

 הפחתת עצם ההכרזה מעלה את המודעות והפעילות לטובת –ב. הכרזה על מצב חירום עולמי אקולוגי 

 פליטות גזי חממה ועליית הטמפרטורה בכדור הארץ.

 פרויקטים קהילתיים לבניית חוסן אקלימי, כולל שילוב החקלאים. ג.

 אנרגיה סולארית.התקנת ד. עידוד תושבים למעבר ל

שאפו, גינות קהילתיות , יער מאכל  –עידוד צמצום צריכה וטיפול ופסולת )קומפוסטרים בייתיים ה. 

 וכדומה(

 איגוד ערים למכפיל כוח משמעותי –ו. שת"פ עם רשויות אחרות 

 ז. פורום צעירים שיוביל את השינוי למען העתיד שותפים בקבלת החלטות.

ח. עידוד הליכה ורכיבה על אופניים, עידוד שימוש בתח"צ, הפחתת שימוש ברכבים פרטיים, בקשה לעבור 

 אוטובוסים חשמליים גם באזורינו.ל

אסטרטגיה תכנונית להפחתת טמפרטורה מקומית, רחובות ירוקים, חקלאות מתחדשת )שמזינה ט. בניית 

 (,  נטיעת עצי מאכל, מניעת הצפות, בורות חילחול למי נגר, שלוליות חורף., דו גידול וכדומהאת עצמה

 



י לא יודע לגברון: קיים מדריך היערכות שהוציא המשרד להגנת הסביבה וכלים ממשלתיים לטיפול. 

 תקציבים לרשויות יעודיים לנושא.|

 כולכם מוזמנים. –אפרת: השבוע מתקיים דיון זום בנושא שמאורגן ע"י המשרד להגנת הסביבה 

למטרת קידום  ייפגש בשבוע הבא באיגוד ערים שרון כרמל –כמו כן, פורום יו"ר הגנת הסביבה האזוריים 

 . שת"פים למיזמים

 

פורום יו"ר ועדת הגנת הסיבה מכל הארץ עם כבוד השרה  נציגי נו בירושלים, . בשבוע שעבר נפגש2

להגנת הסביבה, הגב' תמר זנדברג. המטרה הינה קידום שת"פ עם המשרד ותרגום העבודה ישירות 

 לשטח באמצעות הרשויות המקומיות והוועדות להגנת הסביבה.

חדש. לכשיאושר במשרד הפנים ויכנס  מחכים לכניסתו של מנהל אגף שפמ –. עדכון קומפוסטרים 3

 לתפקיד הוא יוביל את התהליך.

. הפרויקט יתקדם בשלביות כדי ₪ 70,000הנהלת המועצה אישרה את קידום הפרויקט בסך ראשוני של 

 צוץ מפיזור הקומפוסטרים.להבין איך אנחנו מתמודדים גם עם המפגעים שעלולים ל

 ע"פ תוצאות הצעת המחיר. קומפוסטרים 150-200בשלב הראשון נרכוש כ

 

ההגשה הוארכה אך יש לנו בעייה אמיתית בהגשה בעקבות הדרישות  -. קול קורא פינות המיחזור4

 והעלויות. 

 נירית: מה לגבי ההמלצות של היועצת שהמליצה על צמצום מספר פינות המיחזור.

לטיפול בתחזוקה וכמות אפרת: המצב התחזוקתי של פינות המיחזור השתנה מאז הסקר. נמצאה הנוסחה 

 מעיד על כך בנוסף.קריאות המוקד הנמוך במספר המצב טוב בהרבה. ההפינויים מול החברות. 

 ההתלבטות על הזזת הגבינה לתושבים הייתה כבר אז. ולא התקבלה החלטה חד משמעית בנושא.

 חשוב לגשת לקול הקורא ולו בשביל שיפור החזות בלבד.

בתנאי ההסכם לסגירת התחנות הפחמיות ופתיחת תחנות המחז"מ . . חברת חשמל אינה עומדת 5

, הם לא עומדים בכך. נכון לעכשיו הלו"ז יידחה לעוד 2022התחנות היות אמורות להיסגר באוגוסט 

 שנתיים.

איגוד ערים שרון כרמל יוצא למאבק בנושא הזה ומבקש את התגייסות התושבים למאבק. כשמדברים על 

 מזהמים. התחנות הפחמיות הללו הן אסון מתמשך.ת משבר האקלים ופליטו

 פירוט תמונת הביצוע . –. עדכון ביצוע מערכות סולאריות על מבני הציבור 6

 איסור להרעשה. המועצה התייעצה עם יועץ ומחר יוצבו דחלילי עורבים. – /אנפות  ליבניותנגד . טיפול 7

העופות הללו הינן גורם משמעותי שמשפיע על המגוון הביולוגי כדאי להתייעץ עם ליאת בן אשר  -נירית

 שעשתה עבודה נרחבת הנושא. 



בצורה מאסיבית )אזדרכת שהזריעה  דילול וגיזום הענפיםהטרדה ,  -אקולוג עופות של רט"גרון התייעץ עם 

 לטפל. העונה היא עכשיו לפני ההטלה ובקיעת הביצים. נחשב לזן מוגן וצריך לקבל אישור כדי, את עצמה( 

. שירי מקדמת פיילוט עם בית ספר גבע על החזרת הכלוב ואיסוף בקבוקי פיקדון. חברת נקודה ירוקה 8

ותזכה את גבע באופן ישיר. כשהפיילוט יצליח נוכל להעתיקו לבתי ספר ומייזמים תאסוף את הבקבוקים 

 וכפר הילדים.קהילתיים נוספים כמו הצופים 

 תודה רבה שירי על היוזמה וההובלה !

היום במסגרת יום המעשים הטובים , גינת הכורמים של כרמי בנימינה הובילה מבצע ניקיון נירית : . 9

 .בשכונה בשיתוף המועצה, הצופים ותושבי השכונה

 יישר כוח לכולכם !!כל הכבוד 
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